
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2022-02-15 14:42:21

Naftali (Fondul Proprietatea): Este foarte important ca listarea Hidroelectrica sa fie

realizata si pe o bursa internationala

Listarea Hidroelectrica ar trebui sa fie realizata si pe o bursa internationala, pe lânga listarea la Bursa de

Valori Bucuresti, având în vedere modelul companiilor Romgaz si Electrica, a declarat marti Daniel Naftali,

Manager de Portofoliu Adjunct al Fondului Proprietatea.

 

"Consideram ca este foarte important ca, pe lânga listarea la Bursa de Valori Bucuresti, listarea Hidroelectrica sa

fie realizata si pe o bursa internationala, având în vedere modelul companiilor Romgaz si Electrica. Credem ca

listarea Hidroelectrica va accelera tranzitia pietei de capital din România catre o piata emergenta, care are darul de

a atrage investitori pe piata de capital din România într-o companie româneasca", a mentionat Daniel Naftali, la

videoconferinta "Forumul investitorilor".

 

El a subliniat ca exista discutii "constructive" cu reprezentantii actionarului majoritar de a fi realizata o listare cu

actiunile Fondului Proprietatea.

 

"Discutiile noastre sunt de a realiza o listare cu actiunile Fondului Proprietatea, oferta publica cu actiunile

Fondului Proprietatea. Vorbim de o oferta care ar putea fi chiar de 15% din capitalul social al Hidroelectrica,

compania devenind ulterior acestei oferte companie listata, iar în acest context, statul român si-ar îndeplini

obligatiile fata de Comisia Europeana, de a avea o companie listata. (...) Sunt consultarile pe care le avem cu

reprezentantii actionarului majoritar, dar nimic nu este batut în cuie. Avem discutii constructive. Evident, pentru ca

acest proces sa aiba loc este nevoie de o adunare a actionarilor care sa aprobe initierea tuturor demersurilor în acest

sens. Suntem doar la nivel de intentii si discutii", a precizat Daniel Naftali.

 

În opinia sa, pentru a accelera tranzitia pietei de capital din România de la "statul de piata de frontiera la statul de

piata emergenta este nevoie de noi emitenti".

 

"Noi am militat pentru abrogarea legii 173, acea lege aprobata de Parlament în timpul pandemiei care interzicea

statului sa vânda participatii, chiar si minoritare la companiile de stat, blocând listarea companiilor de stat, fie prin

majorari de capital, fie printr-o oferta realizata de catre statul român. Aceasta lege 173 în continuare îsi produce

efectele. În acelasi timp, exista prin Planul National de Redresare si Rezilienta acea obligatie asumata de statul

român de a lista 15% cel putin din capitalul Hidroelectrica pe piata de capital pâna la 30 iulie, anul viitor.

Hidroelectrica se afla într-un sector de mare viitor, în care activitatea ei este centrala în tranzitia catre economia

verde. Un activ unic pâna la urma, prin faptul ca Hidroelectrica produce în prezent energie 100% din surse

regenerabile", a mai spus managerul Fondului Proprietatea.

 

La rândul sau, Dan Paul, presedintele Asociatiei Brokerilor a afirmat ca se asteapta listarea Hidroelectrica de peste

zece ani.

 

"Legat de listarea Hidroelectrica noi, la Bursa de Valori, asteptam aceasta companie de mai mult de zece ani si ma

tem de multe ori ca este o discutie fara sfârsit, ca mediul politic nu vrea de fapt aceasta listare. Este un sentiment

personal. Am discutat cu foarte multe guverne de-a lungul anilor si niciodata aceasta listare nu s-a finalizat", a

subliniat Dan Paul. 
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